
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 628

Hvordan ser ministeren for sig, at de i dag eksisterende variable priser for donoræg-pro-

dukt hos de klinikker, der har tilladelse til udtagning, opbevaring og brug af donoræg, vil

udvikle sig, hvis § 12 i Lov om assisteret reproduktion ophæves og alle vævscentre lige-

stilles, uanset om de er involveret i behandling med assisteret reproduktion eller ej? Er

det ikke ministerens opfattelse, at flere leverandører af donoræg-produkter, herunder af

behandlingsklinikken uafhængige leverandører, vil give barnløse flere valgmuligheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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